

## سياسة الجودة OUALITY POLICY

## قسم سلسلة الإمدادات Supply Chain Department

Supply Chain Department is committed to delivering quality that delights our customers, increases shareholder value, and reflects dedication, experience, and craftsmanship of our employees. This commitment is realized through the implementation of a QMS that embraces the following principles:

بلتزم قسم الإمدادات بتوفير أعلى معايير الجودة التي ترضى عملائنا، تزيد أرباح المساهمين وككس التفاني، الخبرة وبراعة موظفينا. يتم تحقيق هذا الإلتزام بتنفيذ نظام إدارة الجودة الذي عضم المبادئ التالية:

- Maintain High production standards to guarantee a quality of products.
- Optimizing Storage facility to decrease the cost and drive profits.
- Continuous awareness to improve staff performance and increase sense of responsibility by timely training.
  - التوعية المستمرة للموظفين لتحسين أدائهم وترسيخ شعور المسؤولية من خلال التدريب المتواصل.
- Providing accurate data to mitigate risk and increase potential business opportunities.
- Purposeful Forecasting and planning for a timely purchasing and production.
- Implementing an efficient stock replenishment plan that meet the customer needs.
- Continual improvement based upon efficient business processes and customer surveys.
- Complying with Qatar laws and regulations in align with Al Meera requirements.

- 1. الحفاظ على معايير إنتاج عالية لضمان جودة المنتجات.
- 2. تحسين مرافق التخزين للتقليل من التكلفة وزيادة الأرباح
- 4. توفير بيانات دقيقة تساعد على تخفيف المخاطر وزيادة الفرص التجارية المستقبلية.
  - مياسة تخطيط هادفة تضمن الشراء والإنتاج في الوقت المناسب.
  - 6. العمل على تنفيذ خطة تجديد للمخزون من شأنها تلبية إحتياجات العملاء.
  - 7. التحسين المستمر المستند على إجراءات تجاربة فعالة وإستطلاع لرأى العملاء.
    - الإمتثال للقوانين واللوائح القطرية بمايتوافق مع متطلبات شركة الميرة.

These principals represent Al Meera commitments to quality and fulfilling its promises to shareholders, Customers and stakeholders.

تمثل هذه المبادئ إلتزام شركة الميرة بالجودة والوفاء بوعودها للمساهمين والعملاء وأصحاب المصلحة.

Dr. MOHAMMED AL QAHTANI, **Deputy CEO** 

Mr. GUY SAUVAGE CEO

Mr. KARIM NOUI, **Acting Supply Chain Director** 

OP / REV2 / 2016

16/11/2016